
                                                 Zápis č. 11
z jednání výboru Společenství vlastníků jednotek Jungmannova 1443-1448
                                        ze dne 4. prosince 2017

Přítomni: ing. Karásek, Vosátka, Hovadová, ing. Vacek, ing. Hornych
Předseda kontrolní komise SVJ: Hylmar 

Schůze byla zahájena předsedou SVJ ing. Karáskem

Výbor SVJ provedl úpravy ve stanovách
změny stanov budou vyvěšeny ve skříňkách ve vestibulu a celé znění stanov bude
vyvěšeno na webových stránkách SVJ
případné připomínky je nutné předložit výboru SVJ do 31.12. 2017

Výbor SVJ projednával návrh na vymalování společných chodeb ve všech patrech domu

Výbor SVJ si pozval do kanceláře pana Kopáčka – domovníka, k projednání, zda s ním
bude prodloužena smlouva – dohoda  o provedení práce na kalendářní rok 2018
v rámci tohoto jednání byly také ze strany výboru SVJ vytknuty panu Kopáčkovi nedostatky, 
které souvisí s prací domovníka
na základě této výtky pan Kopáček doručil dopis, kde důrazně požaduje, aby se v tomto
zápise objevila věta, kterou cituji: „S mojí prací domovníka není výbor spokojen.“

Největším dlužníkem je Ondřej Čepa - vchod 1448, jeho dluh za měsíc listopad 2017 je ve 
výši 16 873,- Kč

Dlužníci budou opět vyvěšeni ve skříňkách ve vestibulu

Další schůze výboru SVJ je naplánována na termín 18. prosince 2017 v 18,30 hod

Zapsala Lenka Hovadová   


